

Drake & Scull

Date: 3rd October 2016
Ref: LD/B/FS/16/14

التاريخ: 3 أكتوبر 2016
المرجع: LD/B/FS/16/14

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Vice President
Head of Operations Division
Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Subject : Clarification Statement
on the news published on 3rd
October 2016**

**الموضوع: توضيح بشأن المقال المنشور في
وسائل الإعلام بتاريخ 3 أكتوبر 2016**

With reference to the above subject and your letter addressed to us under number LD-NM-2016 dated 3rd October 2016 in regards to the news published in Okaz news KSA, please be advised of the following clarification:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وكتابكم الوارد إلينا تحت رقم LD-NM-2016 تاريخ 3 أكتوبر 2016 بشأن المقال المنشور في في جريدة عكاظ الصادرة في المملكة العربية السعودية، يرجى أخذ العلم بالتوضيح التالي:

Drake & Scull International PJSC (the "Company") management would like to highlight that the concerned news in media outlets did not contact the Company's management or representatives prior to the publishing of the above news article for comment.

ترغب إدارة "دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع." ("الشركة") التأكيد على عدم مبادرة الوسيلة الإعلامية المعنية إلى التواصل معها أو أي من ممثليها، قبل نشر المقال الصحفي المشار إليه أعلاه للتعليق.

The Company has been actively engaged with Lamar Investment and Real Estate to arrive at an amicable resolution to the significant challenges faced by Drake & Scull hindering the progress on the project. The Company's interest as a shareholder in Lamar was and will remain to be the success

تعمل الشركة على التنسيق بفعالية مع "شركة لمار للاستثمار والتطوير العقاري" في سبيل التوصل إلى حل ودي للتحديات الجمة التي تعيق تقدم الشركة لتنفيذ المشروع . لا يزال الهدف الرئيسي للشركة انجاح مشروع ابراج لمار بصفتها شريكة في الشركة المذكورة.



Drake & Scull

of the Lamar project.

The Company has already taken cognizance of the financial impact for this project by eliminating it from the order backlog and made required provision in its books in line with Accounting Standards.

In the meantime, Drake & Scull International PJSC remains hopeful of a mutual agreement with Lamar Investments & Real Estates to settle outstanding issues in a mutually satisfactory and just manner.

The Company also reaffirms its commitment to Saudi Arabian market, which continues to be one of core markets from the group perspective.

Sincerely Yours,



Fadi Saba
General Counsel

وقد إتخذت الشركة مجموعة من التدابير للحد من الأثر المالي لهذا المشروع من خلال إقصائه من محفظة المشاريع الجارية وتم تحديد المخصصات اللازمة ضمن السجلات المالية بما يتماشى مع معايير المحاسبة.

لا تزال "دريك آند سكل إنترناشيونال" تتطلع إلى إجراء محادثات مثمرة مع "لمار للاستثمار والتطوير العقاري" في سبيل تسوية القضايا العالقة بطريقة عادلة ومرضية لكلا الطرفين.

وتجدد الشركة إلتزامها المطلق بخدمة السوق السعودية التي لا تزال تعتبر واحدة من كبرى الأسواق الرئيسية بالنسبة للمجموعة.

فادي سابا
المستشار القانوني العام